
Protokół Nr 283 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich 

z dnia 9 maja 2023r. 

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 14°0
. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz 

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz: 

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski, 

• wiz Skarbnika Powiatu Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska, 

• Główny Specjalista w Wydz. Ol-Pani Monika Równicka. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Starosta zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów Nr 281 oraz Nr 282 posiedzeń Zarządu Powiatu. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach: 

a) przyjęcia „Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2022 rok", 

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok, 

c) ogłoszenia konkursów na kandydatów na stanowiska dyrektorów 

jednostek oświatowych, 

d) określenia zadania do realizacji na rok 2023 w ramach „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023" 
' 

e) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Końskich. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań statutowych Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie za 2022 rok. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok. 

6. Interwencja poselska w sprawie poprawy nawierzchni drogi powiatowej 

nr 1385T Stanowiska- Filipy na terenie gminy Radoszyce. 

7. Rozpatrzenie wniosków w sprawach: 
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a) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich o wyrażenie 

zgody na uruchomienie nowych kierunków kształcenia w zawodach 

technik stylista oraz technik fotografii i multimediów, 

b) Placówki Rodzinnej w Kawęczynie w sprawie zwiększenia planu 

finansowego o kwotę 7 OOO zł z przeznaczeniem na zakup drzewa 

opałowego, 

c) Domu Pomocy Społecznej „Etola" w Rudzie Pilczyckiej o wyrażenie 

zgody na sprzedaż pozyskanego drewna opałowego uzyskanego 

z wycinki przeprowadzonej w parku przy DPS, 

d) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich 

o zabezpieczenie środków w kwocie 80 OOO zł na usumęc1e 

nieprawidłowości stwierdzonych w trakcie kontroli p.poż. 

8. Rozpatrzenie petycji Radnego Rady Miejskiej w Końskich o wymianę płyt 

chodnikowych przed wejściem do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa oraz Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich. 

9. Informacja o złym stanie szamba w Specjalnym Ośrodku Szkolno -

Wychowawczym w Baryczy. 

1 O.Sprawy różne. 

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź 

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia. 

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty 

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę. 

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 281 oraz Nr 282 posiedzeń Zarządu 

Powiatu. 

Ad. 3 

a) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił „Raport o stanie 

Powiatu Koneckiego za 2022 rok". Oznajmił, że przedłożony Członkom 

Zarządu dokument został przygotowany w oparciu o wzorzec 

wypracowany przez Związek Powiatów Polskich i przygotowane przez 

jednostki organizacyjne powiatu informacje. Po ich weryfikacji powstała 

treść dokumentu, która zawiera zrealizowane przez powiat zadania 

z podziałem na jednostki oraz rodzaj zadania z przyporządkowanymi 
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kwotami w zakresie finansowania. Dodał, że dokument został poszerzony 

o zadanie dotyczące nieodpłatnej pomocy prawnej i nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego, które cieszy się dużym zainteresowaniem 

mieszkańców. Poinformował, że raport stanowi cześć procedury 

absolutoryjnej i zgodnie z obowiązującymi przepisami Zarząd do końca 

maja przekazuje go Radzie Powiatu. Następnie na kolejnej sesji odbywa się 

debata nad raportem i głosowanie nad votum zaufania dla Zarządu. 

Uwag do przedłożonego materiału nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 65/2023 w sprawie przyJęcia 

,,Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2022 rok". 

Zarząd przekazał „Raport o stanie Powiatu Koneckiego za 2022 rok" 

organowi stanowiącemu. 

b) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok. 

Omówiła proponowane zmiany polegające na przesunięciach kwot 

wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej. Ponadto 

poinformowała o wniosku złożonym przez Wydz. Polityki Społecznej, 

Oświaty i Zdrowia dotyczącym dofinansowania wyjazdów uczniów szkół 

ponadpodstawowych w ramach programu „Poznaj Polskę". Oznajmiła, że 

środki na ten cel powinny być zabezpieczone przez Radę Powiatu. 

Uwag do w/w projektu uchwały nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 66/2023 w przedmiotowej sprawie. 

c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof 

Stachera przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursów na 

kandydatów na stanowiska dyrektorów jednostek oświatowych. Oznajmił, 
że w dniu 31 sierpnia b.r. upływają kadencje sześciu dyrektorom szkół 

i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Konecki tj.: w I LO, w II LO, w ZSP nr 1 w Końskich, w ZSP 

w Stąporkowie, w SOSW w Baryczy, w PPP w Końskich. Zgodnie 
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z przepisami ustawy Prawo Oświatowe Zarząd zobligowany jest do 

przeprowadzenia konkursów kandydatów na stanowiska Dyrektorów 

w w/w placówkach. Jeżeli konkursy zostaną ogłoszone 1 O maja, wówczas 

26 maja upłynie termin składania ofert i w ciągu 14 dni będzie musiał 

zostać przeprowadzony konkurs, najpóźniej do 16 czerwca b.r. 

Poinformował, że komisja konkursowa składa się z trzech przedstawicieli 

organu prowadzącego szkołę, trzech przedstawicieli organu sprawującego 

nadzór pedagogiczny, po dwóch przedstawicieli Rady Rodziców i Rady 

Pedagogicznej oraz po jednym przedstawicielu organizacji związkowych 

zrzeszających nauczycieli, obejmujących swoim działaniem szkołę, 

w której odbywa się konkurs. Zawnioskował o wytypowanie 

przedstawicieli organu prowadzącego szkołę do składu komisji 

konkursowej. Zaproponował Pana Wicestarostę oraz Członków Zarządu. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron nie przyjął 

udziału w składzie komisji konkursowej i zaproponował, jako przedstawiciela 

Zarządu do pracy w komisji radnego Rady Powiatu - Pana Roberta Plecha. 

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zawnioskował, aby Radca Prawny 

wyraził opinię w zakresie możliwości uczestnictwa w składzie komisji 

konkursowej przedstawiciela spoza Zarządu. 

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof 

Stachera odczytał art. 63 ust. 14 ustawy Prawo Oświatowe, który opisuje skład 

osobowy komisji konkursowej. 

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w jego ocenie 

Zarząd wskazuje przedstawiciela do pracy w komisji konkursowej, którym może 

być osoba spoza Zarządu Powiatu np. Sekretarz. 

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski dokonał interpretacji 

odczytanego przez Naczelnika Wydz. PS przepisu. Uznał, że wynika z niego 

jasno, że Zarząd Powiatu może spoza własnego grona wytypować przedstawiciela 

do składu komisji konkursowej w konkursie prowadzonym na stanowisko 

dyrektora jednostki oświatowej. 
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Ostatecznie Zarząd powołał do składu komisji konkursowej, jako 

przedstawicieli organu prowadzącego szkoły następujące osoby: 

1. Pana Jarosława Staciwę, 

2. Pana Dariusza Banasika, 

3. Pana Roberta Plecha. 

Zarząd wytypował Pana Jarosław Staciwę na Przewodniczącego komisji 

konkursowej . 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 67 /2023 w sprawie ogłoszenia 

konkursów na kandydatów na stanowiska dyrektorów jednostek oświatowych. 

d) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia- Pan Krzysztof 

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie określenia 

zadania do realizacji na rok 2023 w ramach „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023". Zaproponował wybór zadania 

w zakresie wspierania 1 upowszechniania kultury fizycznej 

zorganizowanie przedsięwzięć rekreacyjno - wychowawczych dla dzieci 

i młodzieży, w tym przede wszystkim organizację letniego wypoczynku 

i przeznaczenie na ten cel kwoty 18 OOO zł. 

Zarząd zaakceptował proponowane przez Naczelnika Wydz. PS zadanie do 

realizacji w roku 2023 oraz podjął uchwałę Nr 67 /2023 w przedmiotowej sprawie. 

e) Zarząd zapoznał się z propozycją zmian do Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich polegających na 

aktualizacji zadań Zespołu ds. Pomocy Rodzinie, dodania 1 etatu na 

stanowisku administrator w schemacie organizacyjnym oraz zwiększeniu 

z 0,25 do 0,35 etatu psychologa w Ośrodku Interwencji Kryzysowej. 

Zarząd uznał proponowane zmiany za uzasadnione oraz jednogłośnie 

podjął uchwałę Nr 69/2023 w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 

PCPR. 
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Ad. 4, ad. 5 
Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2022 rok oraz ze statystykami 

dotyczącymi oceny zasobów pomocy społecznej w 2022 roku. 

Zarząd jednogłośnie przyjął w/w dokumenty i przekazał je organowi 

stanowiącemu. 

Ad. 6 
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław 

Mosciński przedstawił interwencję poselską posła na Sejm RP - Pani Agaty 

Wojtyszek w sprawie poprawy nawierzchni drogi powiatowej nr 13 85T 

Stanowiska - Filipy na terenie gminy Radoszyce. Oznajmił, że w/w odcinek drogi 

o długości ok. 1,5 km posiada nawierzchnię bitumiczną o szerokości 3,5 - 4 m 

w złym stanie technicznym, pobocza gruntowe oraz częściowo zamulone rowy 

odwadniające. Szerokość istniejącego pasa drogowego wynosi ok. 8 mb. Poprawa 

stanu nawierzchni jest możliwa jedynie poprzez przeprowadzenie remontu. 

Dostosowanie parametrów drogi wymaga opracowania dokumentacji projektowej 

z uzyskaniem decyzji ZRiD. Szacunkowy koszt wykonania dokumentacji wynosi 

ok. 300 OOO zł. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że 

z uwagi na sytuację finansową powiatu oraz inne zaplanowane inwestycje, 

w bieżącym roku wprowadzenie do realizacji wnioskowanego przez Panią poseł 

zadania nie będzie możliwe. 

Członek Zarządu -Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w piśmie powinien 

być poruszony wątek dotyczący starań o pozyskanie środków w ramach Polskiego 

Ładu. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł 

przedmówcę oraz poinformował Dyrektora ZDP, że chciałby przejrzeć projekt 

odpowiedzi przygotowany dla Pani poseł. 

Zarząd upoważnił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do 

przygotowania odpowiedzi wnioskodawcy. 
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Ad. 7 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich - Pani 

Beata Jakubowska przedstawiła wniosek o wyrażenie zgody na uruchomienie 

z dniem 1 września nowych kierunków kształcenia w zawodach technik stylista 

oraz technik fotografii i multimediów. Poinformowała, że wpłynęła petycja od 

rodziców uczniów o uruchomienie nowych kierunków kształcenia dedykowanych 

głównie uczennicom. Została przeprowadzona ankieta wśród uczniów dotycząca 

oczekiwań w zakresie oferty edukacyjnej, która mogłaby być uruchomiona przez 

szkołę i na którą istnieje zapotrzebowanie na lokalnym rynku pracy. Oznajmiła, 

że szkoła wychodzi naprzeciw oczekiwaniom uczniów i rodziców. Zaznaczyła, 

że uruchomienie w/w zawodów nie pociągnie za sobą dodatkowych środków 

finansowych. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wyraził 

wątpliwości związane z zawodem technika fotografii. Zwrócił uwagę, że 

funkcjonujące na rynku zakłady fotograficzne mają problemy z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. 

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w tym przypadku 

chodzi o szerokorozumiane multimedia. Zapytał, czy były prowadzone analizy 

w zakresie zatrudnienia po ukończeniu proponowanych do uruchomienia nowych 

kierunków kształcenia oraz w zakresie kosztów ich funkcjonowania. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich - Pani 

Beata Jakubowska odpowiedziała, że będą finansowane ze środków subwencji, 

ale dopiero wyniki naboru pokażą, czy jest zainteresowanie uczniów. 

Zarząd wyraził zgodę na uruchomienie nowych kierunków kształcenia 

z dniem 1 września b.r. w zawodach technik stylista oraz technik fotografii 

i multimediów w Technikum nr 1 im. Rotmistrza Witolda Pileckiego w Zespole 

Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich. 

Ponadto Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich -

Pani Beata Jakubowska poinformowała o złożeniu wniosku o dofinansowanie 

uruchomienia ekopracowni przyrodniczej. 
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Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek przedstawiła dwa wnioski w sprawach: 

b) Placówki Rodzinnej w Kawęczynie dotyczący zwiększenia planu 

finansowego o kwotę 7 OOO zł z przeznaczeniem na zakup drzewa 

opałowego, 

c) Domu Pomocy Społecznej „Etola" w Rudzie Pilczyckiej o wyrażenie 

zgody na sprzedaż pozyskanego drewna opałowego uzyskanego z wycinki 

przeprowadzonej w parku przy DPS. 

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska oznajmiła, że nie ma przeszkód 

prawnych do przekazania drewna między jednostkami organizacyjnymi powiatu. 

Zarząd zobowiązał Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rudzie 

Pilczyckiej do przekazania pozyskanego z wycinki drewna opałowego na 

potrzeby Placówki Rodzinnej w Kawęczynie w ilości określonej przez Placówkę. 

d) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek omówiła zalecenia pokontrolne kontroli p.poż 

przeprowadzonej w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich. 

Poinformowała, że o stwierdzonych nieprawidłowościach został 

poinformowany Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego, który 

wydał decyzję wykonania zaleceń do 30 czerwca b.r. Szkoła oszacowała 

koszt wykonania zaleceń na kwotę 80 OOO zł. Ponadto w decyzji nie została 

uwzględniona konieczność wymiany kotłów gazowych zamontowanych 

w 1995 roku. 

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska oznajmiła, że sytuacja 

finansowa powiatu nie jest łatwa. Poinformowała, że z analizy środków 

zabezpieczonych na wynagrodzenia pracowników pedagogicznych wynika, że 

w związku z podwyżkami nauczycieli od stycznia b.r. brakuje na ten cel ok. 

2 643 OOO zł, przy czym rezerwa oświatowa opiewa na kwotę 2 mln zł. 

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy istnieje możliwość 

odroczenia terminu wykonania zaleceń pokontrolnych? 
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że należy 

przeprowadzić rozmowę z Dyrektorem szkoły i zapytać, czy w jego ocenie kotły 

mogą jeszcze jakiś czas pracować. 

Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych 

i Mienia Powiatu do rozmowy z Dyrektorem ZSP nr 2 w Końskich w temacie 

wymiany kotłów gazowych w szkole oraz przesunięcia terminu wykonania 

zaleceń pokontrolnych. 

Ad. 8 
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek nawiązała do sprawy petycji Radnego Rady Miejskiej 

w Końskich o wymianę płyt chodnikowych przed wejściem do Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz Powiatowego Urzędu Pracy 

w Końskich. Przypomniała, że budynek był oddany w trwały zarząd na rzecz 

Powiatowego Urzędu Pracy. Oznajmiła, że Zarząd zmierzał w kierunku 

wykonania wymiany płyt przez budynkiem PUP przez Powiatowy Urząd Pracy. 

Odczytała przepisy prawa w tym zakresie i stwierdziła, że nie ma podstaw 

prawnych do przeprowadzenia remontu i wymiany płyt chodnikowych przez 

PUP. 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że 

nieruchomość była oddana na potrzeby Urzędu Pracy w bardzo dobrym stanie 

i zniszczenia zostały dokonane w związku z prowadzoną przez PUP działalnością. 

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że obszar ten jest 

objęty projektem zagospodarowania terenu. W związku z tym, zgodnie 

z projektem w miarę możliwości finansowych powiatu prace wokół obiektów 

będą sukcesywnie wykonywane w kolejnych latach. 

Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych 

i Mienia Powiatu do przygotowania odpowiedzi wnioskodawcy. 
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Ad. 9 
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek poinformowała o wykonanych w terenie oględzinach 

wyciekających na ulicę ścieków z szamba użytkowanego przez Specjalny 

Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Baryczy. Stwierdziła, że należy się jak 

najszybciej zająć problemem. Zaproponowała rozwiązania tj.: wymianę zbiornika 

szamba lub wpięcie się do kanalizacji miejskiej, która znajduje się po drugiej 

stronie ulicy. Oznajmiła, że zbiornik ma pojemność ok. 20 m3 i jego szacunkowa 

cena wynosi między 1 O 000-12 OOO zł. W kwestii wpięcia odpływu ścieków 

z Ośrodka do kanalizacji miejskiej zwróciła uwagę na odległość nitki kanalizacji 

tj. ok. 200m oraz występowanie spadków terenu. 

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik dał pod rozwagę instalację 

przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że Ośrodek me 

otrzyma pozwolenia na montaż zbiornika jeżeli w pobliżu występuje sieć 

kanalizacji miejskiej. Stwierdził, że należy wystąpić do UMiG Końskie 

o ustalenie warunków wpięcia do kanalizacji. Po ustaleniu warunków przez 

gminę okaże się, które z proponowanych rozwiązań jest najbardziej ekonomicznie 

uzasadnione. 

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu -

Pani Barbara Panek stwierdziła, że przy występujących w tych okolicach 

spadkach terenu może okazać się, że będzie wymagana instalacja dodatkowej 

przepompowm. 

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że najlepszym 

rozwiązaniem docelowym byłoby wpięcie nitki kanalizacji z Ośrodka do 

kanalizacji miejskiej. 

Zarząd uznał, że należy wystąpić do UMiG Końskie o ustalenie warunków 

wpięcia nitki kanalizacji SOSW w Baryczy do kanalizacji miejskiej. 
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Ad. 10. 

W sprawach różnych: 

• Na wniosek Członka Zarządu - Pana Jarosława Staciwy, w związku 

z oszczędnościami uzyskanymi po przetargach Zarząd postanowił 

uwzględnić w porządku obrad następnego posiedzenia Zarządu pkt. 

dotyczący podjęcia decyzji w sprawie wykonania kolejnego odcinka drogi 

0401 T Radoszyce - Włoszczowana o długości ok. 3 00 m, do skrzyżowania 

w miejscowości Wólka. 

Innych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu 

o godz. 1525 zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Członków Zarządu: 

Grzegorz Piec 

Wiesław Skowron 

Jarosław Staciwa 

Dariusz Banasik 

Protokołowała Monika Równicka 
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